

*Les Promenades*  
D'HELVETIA



Block A2 | A3

*Your smart lifestyle choice*

*Votre style de vie smart*

**Beautifully designed studios, apartments and penthouses**  
**Studios, appartements et penthouse conçus avec soin**

Block Bloc	Units Biens	No. of bathrooms Nombre de s.d.b	No. of units Nombre d'unités	Total surface area (m <sup>2</sup> ) Surface totale (m <sup>2</sup> )
A2	2-bedroom apartments / App. de 2 chambres	1	18	68-79
	2-bedroom penthouse / Penthouse de 2 chambres	2	2	189-195
A3	Studios	1	12	42-45
	2-bedroom apartments / App. de 2 chambres	1	17	68-72
	2-bedroom penthouse / Penthouse de 2 chambres	2	1	214



**A touch of contemporary flair**

Standing at the entrance of Les Promenades d'Helvétia, these two condominiums capture the very essence of living in harmony with nature, in the heart of Moka.

Block A2 comprises 20 units with the ground floor units opening onto private gardens ranging from 36 to 74 m<sup>2</sup>. The 2 penthouses on the top floor offer panoramic views of the mountains and lush surroundings.

Block A3 proposes 30 contemporary residences with the ground floor apartments extending onto 17 to 56 m<sup>2</sup> private gardens while all the upper floor units enjoy stunning views. The unique penthouse in this block offers ample living space with several terraces commanding stunning views.

**Contemporain et smart**

Situés à l'entrée des Promenades d'Helvétia, ces deux immeubles viennent parfaire l'offre résidentielle en harmonie avec la nature, au coeur de Moka.

Le Bloc A2 comprend 20 unités. Les unités du rez-de-chaussée se prolongent vers l'extérieur sur des jardins privés de 36 à 74 m<sup>2</sup>. Au dernier étage, 2 élégants penthouses vous sont proposés avec vues panoramiques sur les montagnes.

Le Bloc A3 propose 30 résidences contemporaines. Les appartements du rez-de-chaussée se prolongent vers l'extérieur sur des jardins privés de 17 à 56 m<sup>2</sup>. L'unique penthouse de ce bloc offre de nombreux espaces de vie avec des terrasses qui bénéficient de panoramas incomparables.



\*As from Rs 25,490 per month (for a Rs 5,090,000 apartment)